
Zápis z jednání osadního výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 20.10.2021 

 

Přítomni: Mgr. Vepřková, Ing. Pospíšilová, RNDr. Otruba, Ing. Vavák, Ing. Maco, pan Klečák,  

Ing. Šrajbrová, P. Svoboda 

Omluveni: Ing. Žáček 

 

 

Program:  

 

1) Adventní koncert – po loňském zrušení OsV tento rok pořádá opět tradiční Adventní koncert 

v kostele Nejsvětější Trojice. Datum koncertu je stanoven na první adventní neděli 28.11.2021 od 

15:00. Osadní výbor Žižkov-Vrchlice děkuje Městu Kutná Hora za podporu v rámci grantových 

programů a zve spoluobčany na tuto událost. 

 

2) Projekt Panuj Hoře a Čížkova skála – Technické oddělení spolu s TS do konce roku pořídí do 

prostoru Čížkovy skály vybavení, které bylo součástí vítězného projektu. Jedná se o mobiliář – 

lavičky k ohništi a do altánu -, dále pak skluzavkou zasazenou do terénu a balanční kladinou. 

 

3) Různé  

 

 Zkrácení a úprava keřů   – OV nadále upozorňuje na velmi nepřehledný výjezd 

z komunikace K Zastávce do ulici Táborská. Výhled doleva je zde velmi problematický, kdy 

mu brání keře a porost před domy  

č.p. 64 a 66. Zejména pro cyklisty jedoucí od Poličan je to velmi nebezpečné, kdy je 

vyjíždějící automobil z komunikace K Zástávce prakticky vůbec nevidí. Toto místo je 

opravdu velmi nebezpečné, OV žádá o opětovné prověření situace. Možností by bylo např. 

vypuklé zrcadlo v ul. Táborská naproti výjezdu z komunikace K Zastávce.  

 

        -  Přechod pro chodce – OV nesouhlasí s vyjádřením technického oddělení k nezřízení  

              přechodu. Ov nadále navrhuje přechod pro chodce v ul. Táborská za zastávkou autobusu   

              Na Vrchlici směrem do centra města. OV navrhuje zřízení chodníku u protilehlých domů  

             s č.p. 116 a 211 nebo 212. Je zde veřejné osvětlení a na obou stranách komunikace  

            chodníky existují.  I vzhledem k zvyšujícímu se počtu školních dětí v oblasti Vrchlice je  

            tento přechod pro chodce z pohledu OV nutný. 

       

  Parkování   – OV žádá o citlivější přistupování k otázkám veřejného parkování při akcích, 

kdy Město Kutná Hora povolí subjektům (např. film) zabrání veřejného parkovacího  

prostoru (např. Na Valech). OV navrhuje pro tyto situace nezpoplatněné parkování v centru 

města a lepší informování spoluobčanů o této skutečnosti. Nejen na úřední desce, ale např. 

formou výlepů apod. S tématem parkování souvisí parkování ve Vyšatově lomu u 

komunikace Kremnická. OV upozorňuje na chaotické a místy i nebezpečné vjezdy a 

výjezdy automobilů, karavanů z tohoto prostoru do ulice Kremnická směrem do centra. 

 

 OV navrhuje ukazatel aktuální rychlosti vozidla v ulici Česká směrem od Hořan do 

Kutné Hory. Vzhledem opravě vozovky I/38 mezi Kolínem a Čáslaví dochází k velkému 

zatížení objízdné komunikace a tím pádem nadměrnému množství jedoucích automobilů 

právě přes ulici Českou do Kutné Hory. Přijíždějící vozidla z většiny nerespektují rychlost 

50 km/h v obci a blízká přítomnost hřbitova, parkoviště naproti a chodců za cedulí Kutná 

Hora je alarmující.  

 

 

 



 

 OV navrhuje častější kontrolu stavu zeleně a spadlých stromu v oblasti Královské cesty a 

lesoparku Rovina. OV si je vědom vytíženosti Městských lesů a rybníku, ale spadlé stromy 

několik měsíců ležící v této frekventované části vytváří nedobrý obraz o péči Města Kutná 

Hora o stav lesoparků v blízkosti centra města. 

 

           

                                                                                     

 Jednání řídil a následně zapsal: Ing. Michal Vavák, předseda OV Vrchlice - Žižkov 

                 

 

 Za správnost: D. Vepřková  


